

Hong Kong Restaurants Halal Certification Funding Scheme

「香港餐廳清真認證資助計劃」

Funding period: 17 September 2025 to 31 December 2026

資助日期：2025年9月17日至2026年12月31日

Application deadline: 31 January 2027

申請截止日期：2027年1月31日

Important Note 重要事項:

- Each restaurant is entitled to the subsidy only once during the funding period.
每間餐廳於資助期內只可獲資助一次。

Submit Online Application Form 提交網上申請表格



Receive Acknowledgement Email 收取確認電郵

Acknowledgement email with an assigned application number will be sent to the applicant within **3 working days** after submission of the online application form.

申請者於提交網上申請表後的三個工作天內，將會收到確認電郵及申請編號。



Submit Supporting Documents 提交證明文件

Submit the following supporting documents to the HKTB by email, quoting the application number.
請於提交申請後，透過電郵方式向旅發局提交以下所需的證明文件，並註明申請編號。

- A copy of the **Business Registration Certificate** of the Applicant, with a validity period of no less than one month from the date of the application; and
申請者的商業登記證副本，有效期限自申請提交日起不得少於一個月；及
- A copy of the **Food Business Licence** of the Applicant's Restaurant, issued by the Food and Environmental Hygiene Department, or a copy of the **Certificate of Compliance for Clubs**, issued by Office of the Licensing Authority, with a validity period of no less than one month from the date of the application; and
需提供申請者的餐廳由食物環境衛生署簽發的食物業牌照副本，或由牌照事務處簽發的會址合格證明書副本，且該牌照或證明書之有效期限自申請提交日起計不得少於一個月；及
- A copy of the Applicant's **bank statement**, issued within the three months immediately preceding the date of the application; and
申請者的銀行帳戶月結單副本，該月結單的發出日期須為遞交申請當日前的三個月內；及
- A copy of the **Halal Restaurant Certificate** of the Applicant's Restaurant issued by a Recognised Certifying Body between 17 September 2025 and 31 December 2026 ; and
由認可認證機構於2025年9月17日至2026年12月31日期間，頒發給申請者的餐廳的清真餐廳認證證書；及
- A copy of the **receipt for the Halal Certification Fee** issued by a Recognised Certifying Body regarding the certificate issued to the Applicant's Restaurant ; and
由認可認證機構發出之清真認證費用收據副本；及
- Any document(s) demonstrating the Applicant's Restaurant is operated by the Applicant (if necessary).
任何可證明申請者營運其餐廳的文件副本（如有需要）。



Assessment of Applications and Disbursement of subsidy 申請審核及資助發放

Applicants will be notified of the application results (successful or otherwise) via email by the HKTB. For successful applications, the subsidy will be disbursed directly to the bank account provided within two months from the date the result is announced.

旅發局會以電郵形式將申請結果（成功或否）通知申請者。如申請審核成功，旅發局會於公布結果日起計的兩個月內，將資助款項直接存入成功申請者提供的銀行戶口。